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PROCES VERBAL 

  Încheiat astazi 16.12.2024, orele 16.00, în cadrul sedintei ordinare a 
Consiliului Local Săbăoani, pe luna decembrie 2024, convocată de către Primarul 

Comunei prin dispozitia nr. 406 din 10.12.2024 
Nr. 18676 din 16.12.2024 

 
Lucrările ședintei se desfasoara la sediul Primăriei Săbăoani. 

 La sedință sunt prezenți fizic toți consilierii, cu exceptia dnei consilier Dan Ana Alina, 
care participă online. La ședintă mai participă dl primar, doamna secretar general Robu 
Maricica și cetățeanul Balint Alois. 
 Dna presedintă deschide lucrările ședinței și îi consultă pe dnii consilieri prezenti în 
ceea ce priveste aprobarea ordinii de zi, împreună cu procesul verbal al sedintei Consiliului 
local din data de 15.11.2024. Au loc discutii. Dl Cobzaru Eugen este nemultumit ca în procesul 
verbal la punctul 4  nu este mentionată solicitarea dlui Robu Iosif ca dl primar să prezinte adresa 
de la Ministerul Dezvoltării. 
 In continuare Dl Balint Alois solicită informații cu privire la canalizarea de pe str. 
Speranței și întreabă daca este finalizata canalizarea. Dl Balint Alois este nemultumit de modul 
cum s-a amplasat caminul de vizitare. Totodată, doreste să stie daca s-a facut proces verbal de 
receptie si autorizatie de construire pe acest segment de canalizare. Dl Balint este nemultumit 
ca str. Sperantei nu este încă asfaltată. Dl primar îi răspunde ca în urmatorul proiect de asfaltare 
va fi prinsă si str. Sperantei. Dl Balint afirmă ca va face sesizari la toate organele abilitate în 
ceea ce priveste problema lui. Dl primar îi răspunde ca sunt multe străzi înca neasfaltate si ca 
trebuie analizat impactul bugetar. Nemaifiind discuții dna presedinta supune la vot procesul 
verbal al sedintei Consiliului Local din data de 15.11.2024  împreună cu ordinea de zi, care 
sunt aprobate de toti consilierii prezenți fizic. 

În continuare se trece la analiza punctului 1 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 
privind rectificarea  bugetului local al comunei Săbăoani, pe anul 2024 ”. Comisiile prezintă 
rapoartele. Au loc discuții. Dl primar oferă detalii suplimentare. Dl Cobzaru Eugen mentioneaza 
că în lista de investitii este scrisa suma de 268 milioane lei pentru proiectul ”Modernizare 
Infrastructuri rutiere” și doreste sa stie cati bani s-au achitat până în prezent la acest proiect. Dl 
primar îi răspunde că s-a achitat în jur de 1,9 milioane lei. Dl Cobzaru Eugen întreabă dacă dl 
Harpa i-a dat banii promiși pentru acest proiect. Dl primar ii raspunde ca el nu a avut promisiuni 
ci negocieri si că întrebarea lui nu este pertinentă. Nemafiind discuții dna presedintă supune la 
vot proiectul de hotărâre care este aprobat de toți consilierii prezenti. 

În continuare se trece la analiza punctului 2 de pe ordinea de zi:”Proiect de hotărâre 
privind stabilirea impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor speciale, pentru anul 



2025”. Comisiile prezintă rapoartele. Dl primar detaliază. Dl Cobzaru Eugen constată că la 
capitolul 484, taxe speciale, pct 4. au fost omisi în paranteză,  consilierii locali. Dl Cobzaru afirmă 
că va plăti această taxă cu condiția că dl primar să pună la dispoziția consilierilor locali 
documentele necesare îndeplinirii mandatului de consilier.  Totodată, dorește documentul prin 
care s-a stabilit indicele de inflatie de 10.4%, document care este pus la dispozitia consilierilor de 
dna Pal Iuliana.  Dl Cobzaru Eugen propune  un amendament la acest proiect în sensul ca la 
articolul 484, pct.4 sa fie mentionat ”cu excepția membrilor Consiliului local”. Supus la vot 
amendamentul propus de dl Cobzaru Eugen este respins de toti consilierii prezenți, cu exceptia 
dlor Ciobanu Mircea, Dumea Daniel, Cobzariu Teotim, Cobzaru Eugen, Cobzaru Dan-Petru si 
Ghergut Jan care sunt de acord. Dl Robu Iosif propune ca toti consilierii care doresc anumite 
documente să facă solicitarea pe e-mail. Dl primar propune completarea articolului 484, pct. 7 cu 
unitătile postă si CEC. Nemafiind discuții, dna presedintă supune la vot proiectul de hotărâre 
împreună cu amendamentul dlui primar care este aprobat de toți consilierii prezenti, cu excepția 
dlor Cobzaru Eugen, Diac Marcel și Gherguț Jan care se abțin. 

În continuare se trece la analiza punctului 3 de pe ordinea de zi:”Proiect de hotărâre 
privind indexarea chiriilor și redeventelor aferente contractelor în curs de desfăsurare”. 
Comisiile prezintă rapoartele. Nu au loc discuții. Dna președintă supune la vot proiectul de 
hotărâre care este aprobat de toți consilierii prezenti, cu excepția dlor Cobzaru Eugen, Diac 
Marcel și  Gherguț Jan care se abțin. 

În continuare se trece la analiza punctului 4 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 
privind anularea obligatiilor bugetare în cuantum situate sub nivelul cheltuielilor de 
executare, datorate de contribuabili persoane fizice și juridice”. Comisiile prezintă rapoartele. 
Nu au loc discuții. Dna președintă supune la vot proiectul de hotărâre care este aprobat de toți 
consilierii prezenti. 

În continuare se trece la analiza punctului 5 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 
privind alocarea unor sume de bani din bugetul local pentru familiile din comuna Săbăoani 
care au împlinit 50 și 60 de ani de căsătorie”. Comisiile prezintă rapoartele. Nu au loc discuții. 
Dna președintă supune la vot proiectul de hotărâre care este aprobat de toți consilierii prezenti. 

În continuare se trece la analiza punctului 6 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 
pentru aprobarea Regulamentului privind stabilirea condițiilor de acces a 
autovehiculelor cu masa maximă autorizată peste 7,5 tone pe sectoarele de drumuri 
comunale și străzi din satele comunei Săbăoani, jud. Neamț și instituirea unei taxe de 
Permis Liberă Trecere”. Comisiile prezintă rapoartele. Dl primar oferă detalii suplimentare. 
Dl Robu Iosif întreabă cine va identifica autovehiculele de pe raza comunei Săbăoani. Dl 
primar ii răspunde că în momentul în care autovehiculele vor fi oprite, se va aplica legislația în 
vigoare. Nemafiind discuții dna presedintă supune la vot proiectul de hotărâre care este aprobat 
de toți consilierii prezenti, cu excepția dlor Cobzaru Eugen, Ciobanu Mircea, Dumea Daniel si 
Cobzariu Teotim care se abțin. 

 În continuare se trece la analiza punctului 7 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 
privind aprobarea Regulamentului de tăiere şi/sau toaletare a arborilor şi arbuştilor 
aflaţi pe domeniul public şi privat al Comunei Săbăoani”. Comisiile prezintă rapoartele. Nu 
au loc discuții. Dna președintă supune la vot proiectul de hotărâre care este aprobat de toți 
consilierii prezenti, cu exceptia dlui Jan Gherguț care este împotrivă. 

În continuare se trece la analiza punctului 8 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 
privind modificarea caietului de sarcini, anexă a HCL nr. 91 din 21.10.2024 privind 
aprobarea achiziționării unui autobuz/autocar școlar necesar pentru transportul elevilor 
Liceului Teoretic ”Vasile Alecsandri” Săbăoani”. Comisiile prezintă rapoartele. Dl Ciobanu 
Mircea întreabă de ce se modifică caietul de sarcini. Dl primar oferă detalii suplimentare. 
Nemafiind discuții dna presedintă supune la vot proiectul de hotărâre care este aprobat de toți 
consilierii prezenti, cu excepția dlor Cobzaru Eugen, Diac Marcel și Ghergut Jan. 



În continuare se trece la analiza punctului 9 de pe ordinea de zi:”Proiect de hotărâre 
privind retragerea Comunei Săbăoani din Asociația Comunelor din România, respectiv 
ACOR Neamț”. Comisiile prezintă rapoartele. Au loc discuții. Dl Cobzaru Eugen spune ca a 
solicitat primarului în sedinta anterioara contributia primăriei către ACOR și în ce constă 
această suma. Dl primar îi raspunde în jur de 3500-4000 lei iar această sumă este alocata pentru 
îmbunătățirea activității instituției noastre iar iesirea din ACOR nu este fezabilă pentru că am 
genera costuri enorme pentru angajarea a doi auditori. Dl Cobzaru Eugen afirma ca nu este 
obligatoriu sa avem audit si nu se justifica colaborarea cu ACOR. Dl Robu Iosif propune 
amânarea proiectului pentru următoare sedință pentru clarificari privind chiria pentru spațiul 
ocupat de ACOR, propunere cu care sunt de acord consilierii prezenti. Dl Cobzaru doreste să i 
se prezinte rapoartele de audit emise de ACOR. 
  In continuare dl Ghergut Jan propune achizitionarea a doua mese de tenis pentru tinerii 
din Săbăoani pentru sala de sport. Dl Ciobanu Mircea propune ca la aprobarea bugetului local 
pe 2025, sa fie consultat fiecare partid politic în parte si să se facă propuneri.  

Dupa aceasta, dna președintă o contactează telefonic pe dna consilier Dan Ana-Alina 
care a participat online, prin accesarea modulului Speaker, care a fost de acord cu ordinea de 
zi, proiectele de hotărâre de pe ordinea de zi și procesul verbal din data de 15.11.2024. 
           Nemaifiind discuții dna președintă declară închise lucrările ședintei, drept pentru care 
am încheiat prezentul proces verbal într-un singur exemplar care se păstreaza la dosarul de 
ședință pe luna decembrie 2024. 
 
    Secretar general,                                                                              Președinte de ședință          
     Robu Maricica                                                                                        Consilier,        
                                                                                                            Sandăr Romina-Natalia 

 
 

 
  


